

## پيو PIU

### Saudi Jawahir Opens PIU Boutique in Mall of Dhahran

Saudi Jawahir, the privately held premier retailer in the Kingdom of Saudi Arabia, is honored to announce the opening of Piu boutique located in Mall of Dhahran, in February 15, 2018. The Mall of Dhahran is a one storey mall which houses over 400 retail outlets with a range of high end brands. Shoppers who are seeking international brands are urged to visit.

Launched in 2015, Piu was made to satisfy the niche market searching for Italian fine leather goods and accessories. Piu Stores are created to deliver products in an easily accessible manner, with little to no effort. The ambiance represents classic luxury with a modern twist, which befits the leather goods presented in Piu. At 127 square meters, the retail space offers a complete luxurious and unique experience, with a verity of well-known Italian names such as Tosca Blu, Versace Jeans, John Richmond, Paula Vera, and many more options to satisfy our clients' different tastes.

Saudi Jawahir will continue its growth by opening more high-end brand boutiques around the Kingdom of Saudi Arabia, and hopes to continue satisfying the clients' needs. The company is driven by Piu's positive reputation to open more boutiques around the kingdom, and looking forward to the soon opening at AlNakheel Mall, Riyadh.



الشركة السعودية جواهر  
Saudi Jawahir Trading Co.

### **Opening Hours**

Saturday-Thursday: 10 am – 11 pm

Friday: 4:30 pm – 11 pm

### **Store Locations**

Stars Avenue Mall

King Abdulaziz Road

Jeddah

+966 12 275 4426

+966 55 399 3006

Mall of Dhahran

King Saud Road

AlDhahran

+966 55 399 1557

### **Saudi Jawahir Trading Ltd**

P.O.Box 88942

Riyadh 11672

Saudi Arabia

+966 11 444 444 0

## بيو نّاح

### الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض بيو في مول الظهران

الشركة السعودية جواهر، الشركة المختصة بالأزياء العالمية الفاخرة، تفتخر بإعلان افتتاح معرض بيو في مول الظهران، في 15 فبراير 2018. مول الظهران هو مركز تسوق بطابق واحد يضم أكثر من 400 معرض من العلامات التجارية الراقية، وهو وجهة كل من يبحث عن أفضل العلامات التجارية العالمية.

أنشأ بيو عام 2015، وصمم لتلبية احتياجات فئة معينة من المستهلكين، ممن يبحث عن السلع الجلدية الإيطالية الفاخرة وملحقاتها. تُعرض المنتجات في معارض بيو بطريقة تسهّل على المشتري الوصول لكل ما يحتاجه، دون بذل أي مجهود يُذكر. أجواء المعرض الكلاسيكية بلستها العصرية تتناسب مع المنتجات ذي الجودة العالية المقدمة في بيو. بمساحة تقدر بـ 127 متر مربع، يوفر المعرض تجربة مميزة وفريدة من نوعها، بمجموعة مختارة من أشهر الأسماء الإيطالية، مثل فرساتشي جينز، توسكا بلو، جون رتشموند، باولا فيرا، وغيرها الكثير لإرضاء جميع الأذواق.

الشركة السعودية جواهر ستواصل نموها من خلال افتتاح المزيد من معارض الأزياء الفاخرة في جميع أنحاء المملكة، وتطمح إلى تلبية احتياجات العملاء من كل الجوانب. سمعة بيو الإيجابية تدفع الشركة لافتتاح المزيد من المعارض حول المملكة، وتتطلع إلى الافتتاح القريب لمعرض بيو في النخيل مول، الرياض.

### ساعات العمل

السبت - الخميس: من العاشرة صباحاً وحتى الحادية عشرة مساءً  
الجمعة: من الرابعة والنصف مساءً وحتى الحادية عشرة مساءً

### الموقع

ستارز افنيو مول

شارع الملك عبد العزيز

جدة

+٩٦٦ ١٢ ٢٧٥ ٤٤٢٦

+٩٦٦ ٥٥ ٣٩٩ ٣٠٠٦

مول الظهران

شارع الملك سعود

الظهران

+٩٦٦ ٥٥ ٣٩٩ ١٥٥٧

الشركة السعودية جواهر

صندوق البريد 88942

الرياض 11672

المملكة العربية السعودية

+966 11 444 444 0